
Szakmai beszámoló a Magyar Foltvarró Céh 2024-es évéről 
 
2024 első hónapjaiban a korábbi vezetőség és felügyelő bizottsága folytatta már megszokott 
munkáját.  Az évindító tagnyilvántartási ügyek, tagdíjbefizetések tisztázása, rendbetétele után 
felkészültünk a Foltvarrók napjára, amit online térben tartottunk meg.  
 
2024. májusában közgyűlést tartottunk. Egyéb teendőink mellett részben új vezetőséget 
választottunk. Előző vezetőségünkből hármunk mellé újként csatlakozott Farkas Lászlóné Margó 
és Ráczné Tamus Natasa. A Felügyelő Bizottságban is történt változás, Földváry Györgyi 
csatlakozott újként a csapathoz. Köszönjük mindannyiuknak, hogy vállalták a feladatot.  
 
Júniusban, mint már az előző évekből megszokhattuk, csatlakoztunk a nemzetközi 
kezdeményezéshez, és Varrtunk a szabadban Balatonban, immáron harmadszor, ahol több mint 
százan gyűltünk össze szerte az országból. Az időjárás is kedvezett, így egy igen vidám napot 
töltöttünk együtt sok-sok beszélgetéssel, alkotással, nevetéssel.  
 
2024 augusztusának végén az Országos Foltvarró Fesztivált Egerben tartottuk. Céhünk 
fennállásának 35. évfordulója alkalmából történeti kiállítást is berendeztünk, a számos más 
fantasztikus kiállítás mellett. Több helyszínen, Eger történelmi belvárosában egy csodás hétvégét 
tölthettünk együtt. Köszönet érte még egyszer az egri lányoknak! 
 
Októberben ismét megszerveztük az éves céhes tábort Bábolnán, ezúttal a vízben oldódó 
közbélések voltak a porondon, érdekes, izgalmas és talán kevésbé ismert technikákat 
próbálhattunk ki. Nagyon jó hangulatban telt a hétvége, több mint 30 résztvevővel.  
 
Az elmúlt években megszokott módon minden hónapban E-hírfoltokat szerkesztettünk, mely 
egyrészt a tagság tájékoztatását szolgálta, a céhet, tagságot érintő eseményekről, pályázati 
lehetőségekről számolt be. Új technikákat mutatott be, foltvarró csoportok bemutatkozását tűzte ki 
célul. A céh honlapjának megújítása, adatainak frissítése folyamatos, keressétek, használjátok. 
Mindkettő szerkesztéséért és technikai kézbentartásáért nagy hála és köszönet Sziva Zsuzsinak. 
 
A papír alapú Hírfoltok továbbra is évi négyszer jelent meg. Igyekszünk ezeket mindenki számára 
érdekes tartalommal megtölteni, segíteni a csoportok és a céhtagok munkáját. Köszönet az újság 
negyedévenkénti összeállításáért, szerkesztéséért, tördeléséért Acélosné Solymár Magdolnának 
és Székely Katalinnak.  
 
Köszönjük továbbá szponzoraink segítségét, támogatásaikkal nagyban hozzájárultak a tavalyi év 
sikereihez. Végül, de nem utolsó sorban nagyon köszönjük mindazoknak, akik a ‘24-es évben 
megtiszteltek bizalmukkal és tagjaink között tudhattuk őket. Köszönet a rengeteg ötletért, 
segítségért, önkéntes munkáért. Nélkületek nem zárhattunk volna ilyen eredményes évet.  
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